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Spørgsmål nr. S 1138 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Børne- og undervisningsministeren 

Dato: 7. august 2024 

Stillet af: Sofie Lippert (SF)  

Hvordan planlægger regeringen at håndtere den forventede 

finansieringsmangel på ca. 370 mio. kr. i 2025, som kræves for at opretholde 

det nuværende kvalitetsniveau på tværs af de gymnasiale uddannelser, 

VUC‘erne og erhvervsskolerne?  

(Spm. nr. S 1138). 

Begrundelse 

Regeringens midlertidige forhøjelse af undervisningstaxameteret, der blev 

vedtaget med finansloven for 2021, var en kortvarig løsning for at sikre 

kvaliteten af uddannelserne. I takt med at dette løft udløber, står gymnasier, 

VUC'er og erhvervsskoler over for nye besparelser, der allerede har medført 

økonomisk pres på institutionerne. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sofie.lippert@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt
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